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Jarocin, dnia 5 lutego 2024 roku 

 

INTERPELACJA  
 

w sprawie modernizacji systemu monitoringu w gminie Jarocinie 
 

 

Szanowna Pani Burmistrzyni, 

Zwracam się z interpelacją dotyczącą modernizacji systemu monitoringu miejskiego w Jarocinie.  
W związku z dynamicznym rozwojem technologii oraz rosnącą potrzebą zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańcom, kluczowe jest poznanie aktualnego stanu realizacji tego 
przedsięwzięcia oraz rozwiązań, jakie zostaną zastosowane w ramach modernizacji. 

Kwestia monitoringu miejskiego jest istotna dla mieszkańców Jarocina, którzy oczekują skutecznych 
działań na rzecz poprawy bezpieczeństwa w przestrzeni publicznej. Już w swoim programie 
wyborczym zwracałem uwagę na potrzebę unowocześnienia tego systemu oraz objęcia 
monitoringiem kolejnych przestrzeni, dlatego uważam za istotne uzyskanie informacji o postępach 
w jego realizacji. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Na jakim etapie znajduje się obecnie proces modernizacji monitoringu miejskiego? 
2. Jakie konkretne rozwiązania technologiczne zostaną zastosowane w ramach tej modernizacji 

(np. rodzaj kamer, systemy analizy obrazu, integracja z innymi systemami bezpieczeństwa)? 
3. Czy podczas planowania modernizacji wzorowano się na rozwiązaniach stosowanych  

w innych miastach? Jeśli tak, proszę o wskazanie, gdzie były prowadzone analizy 
porównawcze oraz jakie wnioski z nich wyniknęły. 

4. Jakie obszary miasta zostaną objęte monitoringiem w ramach modernizacji, a także czy 
przewidywane jest rozszerzenie systemu o dodatkowe lokalizacje w przyszłości,  
np. w terenach wiejskich? 

5. Kto będzie administratorem i operatorem systemu oraz czy przewidywane są szkolenia dla 
służb odpowiedzialnych za jego obsługę? 

6. Jaki jest przewidywany koszt realizacji modernizacji oraz jakie źródła finansowania zostaną 
wykorzystane? 

7. Czy planowane są konsultacje społeczne w zakresie lokalizacji nowych kamer oraz oczekiwań 
mieszkańców wobec systemu monitoringu? 

Uważam, że sprawny i nowoczesny system monitoringu wizyjnego stanowi istotny element strategii 
poprawy bezpieczeństwa w Jarocinie i jego efektywne wdrożenie jest kluczowe dla mieszkańców. 

 

Z poważaniem 
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